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Z a m y š l e n í                               

Rozběháme Poběžovice – běžecký workshop pro začátečníky, tak zněl název akce, která se uskutečnila v sobotu 26. 11. 2016 v ranních hodinách v Poběžovicích. Na nápad uspořádat takovou akci mě přivedli samotní občané Poběžovic. Všimla jsem si, že jich začalo mnoho ak-tivně běhat a tak jsem oslovila, or-ganizátora celorepublikové akce Rozběháme Česko, Honzu Bielika, známého spíše pod přezdívkou Jo-hny Alaskan, který pozvání s ra-

dostí přijal. Po seznámení s pro-gramem jsme se zahřáli poklusem po parku a poté se přesunuli na hřiště. Tady nás čekala běžecká abeceda, zajímavosti z běžeckého světa a individuální zhodnocení stylu každého z běžců. Po celou dobu akce byl také přítomen ka-marád Honzy, Richard Pytelka, kte-rý byl také ochoten radit a odpoví-dat na naše dotazy. Workshop tr-val 2 hodiny a byl zakončen prota-hováním, povídám u čaje a ochut-

náváním zdravých chipsů. Děkuji za účast 12 aktivním běžcům, Ríšo-vi a samozřejmě Honzovi za to, že „rozběhává republiku.“ Závěrem nutno říci, že Poběžovice mají nyní svojí skupinku „Rozběháme Pobě-žovice“, těšíme se na nové členy a doufám, že brzy uspořádáme první společný výběh.  Dominika Adamcová vedoucí MKIS Poběžovice 

Mocní a bezmocní. Mocní jsou ti, kteří rozhodují o těch bezmocných. Napadlo mne to, když jsem z okna expresu Franz Kafka zahlédla opuště-né nádraží ve Staňkově. Byly doby, kdy nádraží žilo. Na pět minut tu zastavil každý vlak a někde v koutě čekal červený vagonek. Teď se frčí až do Domažlic. A tady ne a ne se odvážit seskočit ze stupátka vagonu, který je si-ce vybaven  pro všechny druhy počítačů, jejichž mo-derní názvy jsou pro mne španělskou vesnicí, jenže ná-stupiště v Domažlicích neby-lo připraveno na to, že vla-kem stále ještě jezdí i dů-chodci, kteří nejsou tak či-perní, aby mohli vystupovat z půlmetrové výšky.  Možná někdo řekne – co to má dě-lat s Poběžovicemi? Tam jsem dojela také vlakem, který jel jako šnek, drncal a kodrcal, že kdyby se v něm vezla bandaska se smeta-nou, hned je z ní máslo. Ale hezké žluté vagonky byly dobře vytopené a perón na poběžovickém nádraží dobře připravený i pro různé kul-havce. Až domů mne opět dovezl vagonek červený, kte-rý mi vlastně sloužil po celý život. Ale celá cesta z Prahy včetně tělocviku nastupování a vystupování byla o hodinu delší, o ceně nemluvě. Prý z ekonomických důvodů. Mocní na kraji rozhodli. A bezmocní, kteří jim pomohli k moci, se diví. Třeba i tomu, že v kraji stojí rozhledny, ze kterých se nikdo nerozhlí-ží, že do Bělé přes Poběžovi-ce jezdí cyklobus bez cyklis-tů, že jsou tu cyklostezky, které nikam nevedou… A všechno stojí peníze. Myslím, že nikoho ale nezajímá vý-mluva na různé fondy a možnosti jejich využití. Pod-statný je výsledek. Omlou-vám se, že se zamýšlím po-někud nevánočně. I když ! K Vánocům patří přece i přání.  A to ta, která přeje a plní člověk člověku, ale i ta která přejí lidé lidem.  A jako lidé si přejme, aby ti mocní, které jsme si zvolili nebo zvolíme a kteří pak bu-dou mít  moc, ji využívali hlavně pro ty bezmocné (nemyslím jenom nemocné). A zdaleka nejde jen o jízdní řády a spoje!   Marie Špačková 

V čísle 11/2016 vyšel v „Pobě-žovicku“ příspěvek paní Marie Špačkové  „Mikuláš ztratil plášť, Mikuláška sukni…“. Rád bych dopl-nil a vyjasnil některé úvahy, které paní autorka v příspěvku uvedla. Než se k tomu vyjádřím, rád bych 

uvedl několik základních fakt. V květnu 2015 byl v Šitboři založen Spolek Mikuláš, z.s., jehož předse-dou byl zvolen pan Václav Kohout ze Šitboře. Hlavním cílem tohoto spolku je záchrana kostela sv. Mi-kuláše v Šitboři. Bohužel správně  

paní autorka píše, že z kostela zby-lo jen „torzo, byť velmi vzácné“. Asi hlavní příčinou tak rychlé a do-konalé zkázy byla kromě nevšíma-vosti a lhostejnosti k této kulturní památce České republiky ta skuteč-nost, že stře-
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Dne 25. 11. 2016 proběhl na naší škole tradiční vá-noční jarmark, kam přichá-zejí každoročně i naši ka-marádi z nedaleké bavor-ské školy, která s námi le-tos spolupracuje již 25 let.  Ani letošní rok nebyl vý-jimkou. V 9 hodin ráno při-bylo do naší budovy 30 no-vých čtvrťáků a s nimi ne-jen jejich paní učitelky, ale i zástupkyně z řad SRPŠ. Moderně vybavená pracov-na přírodopisu se stala po celé dopoledne naším novým do-movem. Probíhala v ní nejdříve vý-uka českého jazyka, jehož první kroky zvládly tamější děti již s jednou maminkou českého půvo-du, která se se žáky dobrovolně do výuky pustila.  Pak jsme si zahráli  s  p. učitelkou V. Kožiolovou  na „Směnárnu“ a se-

známili se s českou měnou. S ní jsme se pak vydali v doprovodu 10 pomocníků ze 7. třídy na trh, kde jsme vše nejdříve zhlédli a poté dle zájmu a chuti nakoupili. Každý se po hodince spokojeně vracel zpět do třídy, kde byla na programu ruční práce: výroba závěsné vánoč-ní dekorace i s textem českých ko-

led. Paní učitelky a zástupkyně SRPŠ strávily mezitím čas s Mi-chaelou Bedyovou při šálku kávy a chutném vánočním pečivu. Měly možnost společně s ní po-hovořit o tom, co je právě zají-malo, ale navštívit i  vánoční trh ve škole a také kouzelný obchů-dek Elišky Váňové nedaleko školní budovy.   Úderem poledne bylo třeba vše pozorně uložit do tašek, rozlou-čit se naposled pohledem se žá-ky 7. třídy, jež vzorně pomáhali i konverzovali, popřát si poklidné vánoční svátky a slíbit si, že v novém roce podnikneme společ-né putování jedné nebo dvou na-šich tříd s bavorskými kamarády do našeho okolí. Všichni se už těšíme na další shledání, neboť každé z nich nás obohatí o mnoho neza-pomenutelných zážitků. Mgr. M. Šebestová 

Dokončení na str. 6. 



 

   

 Firma DSP - Domažlický stavební podnik, s.r.o., jako vítěz výběrového řízení, zaháji-la koncem měsíce listopadu práce na opravě střechy presbytáře kostela svatého Mikuláše v Šitboři. Byla sejmuta stará taš-ková krytina a před dalšími pracemi byl objekt provizorně přikryt plachtou, aby do něj nepršelo. Následně bude provedena kompletní oprava krovu střechy, včetně osazení krytinou. Pokud se podaří získat 

další finanční prostředky, je v plánu opra-va střechy věže kostela, včetně osazení kopule původního cibulovitého tvaru, čímž dostane vzhled kostela zcela jiný rozměr.  Pracovníci Služeb města Poběžovice srov-nali terén před kostelem, zpevnili jej pro příjezd těžké techniky a počátkem prosin-ce vybudovali příjezdovou cestu po okraji louky podél místního parku, aby nedochá-zelo průjezdem techniky k ničení deštěm změklého pozemku. 

Panorama  
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Druhou adventní neděli v Poběžovicích ozdobili svým vystoupením členové známé loketské fol-kové kapely ROHÁČI Z LOKTE.  V místním kostele Nanebevzetí Panny Marie se na jejich předvánoční koncert sešlo přes pět de-sítek návštěvníků, kteří si užili velmi příjemné předvánoční atmosféry a spontánně si s kapelou nejznámější koledy zazpívali. V repertoáru se objevily jak známé vánoční koledy, tak skladby z vlastní tvorby kapely, které byly neméně zajíma-vé. Toto vystoupení Roháčů z Lokte v Poběžovi-cích bylo již třetím v pořadí a podle reakce ná-vštěvníků patřilo opět k velmi vydařeným. V pří-davku na závěr koncertu pak hudebníci potěšili 
všechny přítomné, neboť si s nimi mohli zazpívat Tichou noc a Purpuru.  Foto D. Adamcová, text D. Adamcová a VoK 

Výběr z usnesení 58. jednání RM Poběžovice, ze dne 15.11.2016 
♣ RM schvaluje smlouvu o dílo s firmou STATICA Plzeň s.r.o., na projekt stavby „ZŠ Pobě-žovice - přístavba výtahu a stavební úpravy za účelem zefektivnění výuky a zajištění bezbariérového zpřístupnění budovy,“ za celkovou cenu 163.990.-Kč vč. DPH a pověřuje starostu jejím podpisem. 
♣ RM bere na vědomí pokácení kaštanu na pozemku p.č. 789/1 v k.ú. Šitboř, které bylo na základě zjištěného špatného zdravotního stavu stromu doporučeno referentkou MěÚ Poběžovice, Odboru výstavby a životního prostředí, Ing. Lindovou. 
♣ RM doporučuje Zastupitelstvu města Poběžovice schválit záměr města prodat část po-zemku p.č. 1033 v k.ú. Šitboř o výměře cca 180 m2. 
♣ RM nesouhlasí s poskytnutím finanční pomoci firmě Vital life, o.s., Praha, pro realizaci projektu Vital mobile - péče o seniory v domácnostech. 
♣ RM bere na vědomí informaci Mikroregionu Radbuza o výši závazku města v rámci pro-jektu „Odkanalizování a čištění odpadních vod v povodí řeky Radbuzy,“ ve výši 1.251.102,33 Kč, splatném nejpozději ke dni 20.12.2016. 
♣ RM bere na vědomí Zásady pro používání služebních vozidel s účinností od 2.11.2016, které zpracovali členové Jednotky sboru dobrovolných hasičů Poběžovice.   

  Výběr z usnesení 59. jednání RM Poběžovice, ze dne 28.11.2016 
♣ RM schvaluje Plán inventur na rok 2016 v předloženém znění. 
♣ RM schvaluje Dodatek č. III ke smlouvě o dílo, uzavřené s Ing. Jiřím Olejníkem, Blížejov 187, 345 45 Blížejov na zhotovení projektové dokumentace střechy poběžovického zám-ku, kterým se, vzhledem ke složitosti střešní konstrukce posouvá termín zhotovení na 9.12.2016, cena se navyšuje o 14.000.-Kč za projektovou dokumentaci bleskosvodu a pověřuje starostu jeho podpisem. 
♣ RM schvaluje Smlouvu o dílo s firmou DPCZ s.r.o., České Budějovice na zpracování žá-dosti o dotaci včetně projektové studie proveditelnosti za účelem získání dotace z Inte-grovaného regionálního operačního programu na projekt „Zefektivnění výuky a zajištění bezbariérového zpřístupnění budovy v ZŠ Poběžovice,“ v ceně 35.000.-Kč splatné po podání žádosti o dotaci a 45.000.-Kč splatné po uzavření smlouvy o poskytnutí dotace a pověřuje starostu jejím podpisem. 
♣ RM souhlasí s umístěním sídla firmy KALLIOPÉ s.r.o., IČ: 25794914, na adrese Šandova č.p. 271, 345 22 Poběžovice. 
♣ RM schvaluje cenovou nabídku na vyčištění a vnitřní nátěry cisterny nákladního vozidla TATRA 815 CAS 32, ve výši 28.175.-Kč bez DPH a ukládá starostovi zajistit odeslání objednávky na tyto práce. Výběr z usnesení 60. jednání RM Poběžovice, ze dne 12.12.2016 
♣ RM bere na vědomí průběh a výsledek kontroly provedené Českou školní inspekcí na základě podané stížnosti v Základní škole Poběžovice dne 11.11.2016. 
♣ RM schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo SML/032/2015, uzavřené s firmou CHVAK, a.s., Domažlice, kterým se prodlužuje termín díla sanace kanalizačního sběrače B v Žižkově ulici v Poběžovicích na 06/2017, se změnou rozsahu díla s tím, že celková cena díla 5.839.739.-Kč, se nemění a pověřuje starostu uzavřením tohoto dodatku. 
♣ RM konstatuje, že na základě řádně zveřejněného záměru města propachtovat soubor zemědělských pozemků v k.ú. Poběžovice, k.ú. Sedlec a k.ú. Zámělíč a prověření sou-časně platných nájemních vztahů, je možné propachtovat pouze pozemky v k.ú. Zámě-líč. 
♣ RM na základě předložených nabídek schvaluje dodatek č. 3 k nájemní smlouvě č. 442 o nájmu pozemků v k.ú. Poběžovice a k.ú. Sedlec, jehož předmětem je navýšení nájem-ného ze současné ceny na cenu 3.100.-Kč/ha a rok s Druhou Poběžovickou a.s., a pově-řuje starostu podpisem dodatku č. 3. 
♣ RM schvaluje propachtování souboru zemědělských pozemků v k.ú. Zámělíč na základě předložených nabídek firmě Druhá Vatířovská s.r.o., se sídlem Dolní 367, Poběžovice, za nejvyšší nabídnutou cenu 5.100.-Kč/ha a rok a ukládá starostovi uzavřít pachtovní smlouvu, která neumožní podpachtování pozemku dalšímu subjektu s tím, že případné další náklady spojené s předmětem pachtu uhradí v plné výši pachtýř. 
♣ RM schvaluje Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene - služeb-nosti a smlouvu o právu provést stavbu č. IP-12-0004056/1/VB, Šitboř, DO, parc. č. 155/6 - kNN, spočívající v právu pro firmu ČEZ Distribuce, a.s., Děčín, umístit na po-zemku p.č. 789/1 v k.ú. Šitboř součást distribuční soustavy, provozovat je, opravovat, udržovat a obnovovat a pověřuje starostu jejím podpisem. 
♣ RM schvaluje mimořádnou odměnu pro statutárního zástupce Základní školy Poběžovice Ing. Petra Lehnera ve výši 12% z celkové částky, určené k rozdělení odměn pedagogům a nepedagogickým pracovníkům školy. 
♣ RM schvaluje mimořádnou odměnu pro ředitelku Mateřské školy Poběžovice Mgr. Lenku Pekárovou ve výši 15% z celkové částky, určené pro odměny pedagogům a nepedago-gickým pracovníkům školy. 
♣ RM bere na vědomí žádost obce Otov o uzavření Smlouvy o spolupráci při zabezpečení požární ochrany a ukládá starostovi zajistit do 31.1.2017 návrh smlouvy. 
♣ RM bere na vědomí výpověď z pronájmu nebytových prostor v domě č.p. 50 na nám. Míru v Poběžovicích, podanou pí Milenou Stauberovou s tím, že nájemní vztah skončí k v souladu s nájemní smlouvou dne 29.1.2017. 
♣ RM schvaluje záměr města pronajmout od 1.3.2017 nebytové prostory v přízemí domu č.p. 50 na nám. Míru v Poběžovicích o celkové výměře 96,5 m2 a ukládá tajemníkovi zveřejnit tento záměr na úřední desce města. 

PF 2017 
Všem čtenářům zpravodaje  Poběžovicko  přeji do roku 2017  všechno nejlepší, stálé zdraví,  klid, mír, lásku  a spokojenost.         Vojtěch Kotlan 

MKIS Poběžovice bude od 22.12. do 31.12. uzavřené z důvodu čerpání do-volené. Děkuji za pochopení   Dominika Adamcová 

MKIS a město Poběžovice Vás sr-
dečně zvou na tradiční akci Přiví-
tání Nového roku, která se usku-
teční 1. 1. 2017 od 16:00 hodin u 
kapličky svatého Prokopa. Na 
programu je novoroční slovo sta-
rosty města, přípitek a vypouštění 
lampiónů štěstí. Občerstvení za-
jištěno.            D. Adamcová 
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Vážení spoluobčané,  rok 2016 utekl jako pověstná voda a my opět stojíme na jeho konci.  Nechci na prahu Vánoc bilancovat co se podařilo a co byl lidově řeče-no „průšvih,“ ale chci vyjádřit hlavně své poděkování lidem, kteří si to podlého názoru za svůj pří-stup k povinnostem v průběhu ce-lého roku zaslouží. Moje poděkování patří zejména všem členům Zastupitelstva města Poběžovice, kteří svůj mandát, zís-kaný ve volbách berou naprosto vážně a zodpovědně, atmosféra při zasedáních zastupitelstva je dí-ky tomu většinou přátelská a hlav-ně dělná. Velmi dobře pracují rov-něž oba zřízené výbory zastupitel-stva města - finanční a kontrolní. Dále bych chtěl poděkovat všem zaměstnancům města Poběžovice, ať už pracují jako úředníci měst-ského úřadu nebo se starají o kul-turní dění ve městě, či jsou pra-

covníky Služeb města Pobě-žovice, za jejich celoročně dobře odváděnou práci.  Nemohu zapomenou ani na členy Jednotky sboru dobrovolných hasi-čů Poběžovice, kteří byli vždy tam, kde jich bylo právě nejvíce třeba a kteří se po celý rok podíleli při svých zásazích na záchraně majet-ku zdraví nebo dokonce našich ži-votů. Na závěr děkuji všem občanům města Poběžovice, kteří se zapoju-jí do kulturního a společenského dění ve městě, ať už aktivně nebo jen jako návštěvníci různých akcí, pořádaných pro veřejnost, protože i svou pasivní účastí dávají najevo, že si práce organizátorů váží a že oceňují snahu o zajištění co nejpestřejšího společenského živo-ta v našem malém městečku. Přátelé, přeji vám všem pevné zdraví, hodně štěstí, spokojenosti a lásky do roku 2017. Mgr. Hynek Říha, sta-rosta města 
  

P O D Ě K O V Á N Í 
  Za uskutečněním akcí vždy stojí parta lidiček, kterým bych tímto chtěla poděkovat za celoroční po-moc Městskému kulturnímu a infor-mačnímu středisku. Děkuji Vám! Ti, bez nich by žádná akce, nebyla taková, jaká je: Majka Kožnarová, Michaela Kožnarová, Jaroslav Kožnar, Jiří Buršík, Andrea Sokolová, Marie Grösslová, Jindřiška Deckerová ml., Romana Adamcová, Marie Pittnerová, Lucie Špringerová, Lukáš Tarka, Leoš Planeta, Zdenka Sokolová, Jindřiška Deckerová st., zaměstnanci Služeb města Poběžo-vice, vedoucí SMP pan Josef Kovalíček, SDH Poběžovice. A děkuji také lidem, kteří podpořili všechny akce konané v roce 2016. 
 Dominika Adamcová, vedoucí MKIS 

NEJ NEJ NEJ vánočka Součástí akce Jarmareční hodování a adventní veselí byla také soutěž O „nej“ vánočku. Pro účast v soutěži bylo nutné přinést do in-focentra upečenou vánočku a vy-brat si do jaké kategorie bude za-řazena – nejhezčí, nejchutnější, netradiční. Každý, kdo svoji vánoč-ku přihlásil obdržel drobný dárek, píšťalku z Poběžovic a poděkování. Vánočky se nakonec sešly čtyři a tak byla vyhlášena jen jedna kate-gorie a to nej, nej, nej vánočka. O hlasování jsme poprosili návštěv-níky jarmarečního hodování. V 16:30 bylo hlasování ukončeno a začalo sčítání hlasů. Slavnostní vy-hlášení proběhlo o půl hodiny poz-ději. Na čtvrtém místě se umístila pí Ivana Beerová, na třetím místě byla pí Hana Mejstříková, na místě druhém sestry Kostrhounovy a tou nej, nej, nej se stala vánočka od paní Marie Groezselové, která byla jednoznačně, díky své chuti a krus-tě na povrchu, nejlepší. Odměnou byl balíček kuchyňských potřeb a pamětní list. Děkuji všem účastnicím za účast v soutěži, byla jsem velice potěše-na, že se s takovým nadšením za-pojily a také děkuji návštěvníkům, kteří rozhodli o pořadí. Dominika Adamcová, vedoucí MKIS 

P O D Ě K O V Á N Í Ráda bych tímto ještě jednou po-děkovala všem jarmarečníkům, kte-ří se zúčastnili Jarmarečního hodo-vání dne 3. prosince na nádvoří in-focentra. Jmenovitě paní Horalové a kolegyni ze Sociálně terapeutické dílny sv. Josefa, paní Pavle Pšenič-né a Jaroslavě Husníkové, paní Be-nediktové, žákům 9. ročníků s tříd-ní učitelkou Boženou Kreslovou ze ZŠ Poběžovice, paní Kalčíkové z Mutěnína, paní Štogerové, paní Hegrové, Mertové a Leškové, panu Jansovi, panu Lagronovi, Michaele Kožnarové a Jiřímu Buršíkovi a všem ostatním pořadatelům. Zvláštní poděkování patří Českému rybářskému svazu MO Poběžovice, který jarmark v letošním roce pod-pořil sponzorským darem v podobě naporcovaných kaprů a tolstolobi-ků. Ty nám připravil p. Šebesta.  Poděkování patří také návštěvní-kům, kterých se na jarmarku vystří-dalo přes 150.  Dominika Adamcová, vedoucí MKIS 

Rozmanitost živností a řemesel by-la také podmíněna omezenými možnostmi zemědělské výroby. Ve-dle podstatně úrodnějšího Horšov-skotýnska a vůbec níže položených obcí, byly vesnice v horském pás-mu, kde se pro drsnost podnebí vůbec obilí neurodilo (ozimy vymr-zaly) - v Lučině (Grafenried), Most-ku (Schwannenbrückl), Ostrově, Korytanech, Vranově a Sklářích, ale také se pro nedostatek neprodáva-lo z Ruštejna, Hleďsebe a Vidic. Jinak se na druhé straně přebytky obilí prodávaly i z některých obcí i na jiná panství. Tak z Mnichova, Záměliče, Šitboře, Nového Kramolí-na, Otova, Vlkanova do Poběžovic, z Újezda Svatého Kříže do Hostou-ně, z Draženova a Věvrova do Pla-né, ale nejvíc do Horšovského Týna - z Nahošic, Výrova, Blížejova, Mlýnce, Puclic a Křenov, Libosvár, Bělé nad Radbuzou, Železné, Bys-třice a Lískovce, ze Sezemína, Mlýnce, Nového Kramolína i ze vzdáleného Přívozce. Budoucí proslulá řemesla, spojená s uměleckým citem, dnes prožívají-cí svou renesanci a i komerční roz-mach - krajkářství a hrnčířství - se objevují v Poběžovicích (zde ale-spoň uvedeni 3 obchodníci s kraj-kami), hrnčířství pak - v uvedené době ovšem jistě spíše zcela užit-ková profese - v několika městech a vsích. V Domažlicích bylo devět hrnčířů, v Hostouni a Horšovském Týně po dvou, po jednom v Mirko-vě, Kdyni, Koutě, Loučimi, Mutění-ně, Bělé. Již tehdy však v Kolovči byli hrnčíři 3 a ve Všerubech 2. Te-dy v místech později výrobou kera-mického zboží známých. Také ko-žedělná výroba, od koželuhů po jir-cháře, kožešníky a ševce, má pro 

polovinu osmnáctého století na Do-mažlicku nemálo zástupců. Nejen v městech (Domažlice, Hostouň 6), ale i na vesnicích, zejména v hor-ských oblastech, kde ovšem je šev-covské řemeslo spojeno nesporně s výrobou dřeváků. Ve Kdyni, s poz-dější známou koželužnou, bylo ko-želuhů 6 a ševců 12. Z méně zná-mých a nezvyklých profesí, spíše také náročnějších a ne se zrovna levnými výrobky, je možno jmeno-vat puškaře v Domažlicích (2) a v Horšovském Týně (1), jednoho ho-dináře v Domažlicích a po jednom pernikáři, kloboučníku a řezbáři tamtéž, 1 voskaře a 1 pasíře v Hor-šovském Týně. Zde byl i zlatník a hodinář, knihař a pernikář. V Hos-touni pak mimo jiné byl lazebník, v Bělé císařský výběrčí daní a v Klen-ci poštmistr. Profese učitelská byla jen v několika obcích, pravděpo-dobně to byl - jak bylo v terezián-ské době běžné - vysloužilý poddů-stojník (v Hostouni, Mutěníně, Šit-boři, Medné, Poběžovicích, Klenčí, Všerubech). Ostatní řemesla a živ-nosti od potravinářských (pekaři, řezníci) po dřevo-, kovo-, kůžizpra-cující (truhláři, tesaři, bednáři, ko-láři, kováři, řemenáři, ševci), ale i krejčí, provazníci a další, byli jak zmíněno výše - spíše na vsích po jednom, ve větších místech spolu s ostatními ve větším počtu. Zcela na severovýchodě zasahovalo panství premonstrátského kláštera v Chotěšově, do jehož držení patři-lo městečko Staňkov a ves Holý-šov. Ve Staňkově byla skladba živ-ností podobná jako v jiných men-ších městech na panství horšovsko-týnském, poběžovickém nebo kout-ském. Společně se třemi řezníky a dvěma krejčími zde pracovalo 7 

tkalců, tři ševci a po jednom kože-luhovi, kováři, bednáři, truhláři, soukeníkovi, barvíři, provazníkovi, zedníkovi, hrnčíři, pekaři a mlynáři. Obilí, pokud přebývalo, se vozilo do Horšovského Týna nebo do Plané. Stejně tak z Holýšova, kde byl jinak činný tkadlec, kovář a panský mys-livec. Židovská komunita byla nejvíce za-stoupena v Poběžovicích (zde 14 rodin), dále v Mutěníně (6 rodin), ve Všerubech (7 rodin) a Medné (4 rodiny). Dvě židovské rodiny byly ve Kdyni, Běhařově, Hradišti a Úboči, tři v Přívozci, po jedné v Chotiměři, Všepadlech, Kolovči, Ka-nicích, Osvračíně, Pocinovicích, Koutě a Bělé. Židovští obchodníci (diskriminační opatření jejich čin-nost a možnosti omezovaly) se za-bývali především obchodem kože-mi, peřím, textilem, hlavně suknem a plátnem, které vykupovali od zmíněných tkalců v regionu. Dále často současně provozovali i řez-nictví, jako jedno z mála řemesel, obchodovali s drobným zbožím (pravděpodobně železářským a ga-lanterním), čepovali a pálili i lihovi-ny (v Bělé a Poběžovicích). V Pobě-žovicích, které byly i určitým židov-ským duchovním střediskem oblasti (byla zde i synagoga a v židovském světě známá rituální lázeň „mikve") byl rovněž rabín, tedy duchovní a učitel. Relace tereziánského katastru sa-mozřejmě nemůže být jediným pramenem pro hospodářské dějiny, nicméně lze v něm najít mimo ze-vrubného přehledu zemědělského hospodaření i podnikatelských akti-vit zmíněného období i prvopočátky budoucího ekonomického profilu regionu.      PhDr. Jan Vogeltanz  

Ve středu 7.12.2016 byl v ran-ních hodinách nalezen u firmy Lasselsberger v Poběžovicích větší, světle hnědý pes. Na krku má tmavý obojek bez známky. Jedná se o velmi přítulného psa, který není zanedbán, má pěknou čistou srst a lze předpo-kládat, že o něj bylo u majitele dobře postaráno. V současnosti si jej může maji-tel vyzvednout v Poběžovicích, info na telefonu: 731 444 933  nebo 730 890 861. 



V současné době má SK Judo Poběžovice 23 dětí do 15 ti let, 3 dorostence, 2 juniorky a 3 tre-néry. Jsou rozděleni do dvou skupin: závodníci trénují 3x týd-

ně 5 a 1/2 hodiny pod vedením trenéra Josefa Kubíka. Přípravka trénuje 2x týdně se Zdeňkem Groeszelem a Tomášem Kubí-kem.  

Že je poběžovické judo úspěšné se ví a dokazují to i jeho výsled-ky. Rok 2016 byl za posledních 10 let tím nejúspěšnějším. Mladí judisté dosáhli úspěchů nejen v České republice, ale v němec-kém Aue, rakouském Rochbachu a lucemburském Beaufortu. Všu-

de poměřili své síly se závodníky evropských států. Husarský kousek se podařil Janu Hartlovi, Filipu Valentovi a Davi-du Johánkovi, kteří ve své váho-

vé kategorii v rakouském Rochbachu osadili první tři mís-ta! Většinu medailí však získali naši borci doma, v Česku. Velmi dob-

ře znají judistické tatami v Liber-ci, Kaplici, Karlových Varech, Mariánských Lázních, Jablonci, Chomutově, Jesenici, Prachati-cích, Blovicích, Hradci Králové, Novém Bydžově, Mladé Bolesla-vi, Neratovicích, Jičíně, Brně, Berouně a v Domažlicích. 

Poprvé v historii SK Judo Pobě-žovice se podařilo vybojovat 7 republikových medailí, z toho jich bylo 5 z Českých pohárů. Pro vysvětlení: jsou to velké soutěže, kde musí závodníci zís-kat body pro postup na mistrov-ství ČR. Nejlepší byly Simona Borčová a Šárka Zdeborová. Obě 

si přivezly bronzové medaile. Na základě dobrých výsledků by-la Simona Borčová pozvána na evropský camp ve Varšavě, kde mohla poměřit své schopnosti s 

těmi nejlepšími v Evropě. Celorepublikových campů v Tep-licích, Hranicích a Brně se zú-častnili Ladislav Borč, Simona Borčová a Šárka Zdeborová. Úspěšní byli i další závodníci, kteří letos bodovali na různých soutěžích. Jmenovitě jsou to: Zbyněk Prančl, Jan Hartl, Karolí-na Šímová, David Johánek, Vác-lav Seidl, Ladislav Borč, Filip Va-

lenta, Ari a Filipp Markinovi. Dorostenci a juniorky se letos soutěží nezúčastnili, protože je-jich výkonnost byla slabší. V přípravce máme 10 dětí a jest-li jim vydrží nadšení, vyroste z nich nová mladší generace, kte-rá bude po vzoru starších kama-rádů pokračovat v úspěšné tra-

dici poběžovického juda. SK Judo Poběžovice každoročně pořádá společně s oddílem juda v Blovicích a Sušici letní tábor v Melchiorově Huti, kde jsme našli 

výhodné místo a podmínky ne-jen pro judo, ale i pro ostatní doplňkové sporty. Na závěr chci poděkovat všem rodičům, sponzorům a trenérům, kteří se okolo poběžovického juda pohybují. Do nového roku 2017 jim všem přeji pevné zdra-ví, hodně štěstí a elánu. Text a foto Josef Kubík, trenér.  stránka 4 

Tři nejúspěšnější: Simona Borčová,   Filipp Markin a Šárka Zdeborová 

5 závodníků v Berouně = 5 medailí! 

Takto se mladí judisté schází v tělocvičně. Naši nejmladší judisté. 

Skupina závodníků SK Judo Poběžovice. 

Závodníci ukazují své medailové trofeje. 



 

                                          
 
 
 
     

V sobotu 3. prosince se na nádvoří před Městským kulturním a infor-mačním střediskem v Poběžovicích rozložili v prodejních stáncích se svými výrobky místní i přespolní prodejci. Příchozím návštěvníkům nabídli během krásného slunného odpoledne širokou škálu svých vý-robků, které kupujícím přinesly do jejich příbytků kousek krásné vánoční atmosféry. Mezi nabíze-ným zbožím nechybělo tradiční jmelí, perníčky, svíčky, různé ozdo-by, textilní výrobky a další zajíma-vé druhy, vše v duchu blížících se Vánoc. Na chladné počasí mohli návštěvníci vyzrát různými horkými nápoji, jako je svařené víno, horká medovina, grog nebo obyčejný čaj. A pokud ani to nepomohlo, byla zde staročeská krčma, kde bylo teplo a o žaludky návštěvníků se staraly dvě hubaté krčmářky, 

které nešly pro nějaké to ostřejší, ale v legraci vyřčené slůvko nikdy daleko. Panovala zde dobrá nálada a prochladlé údy nejen teplem v místnosti, ale i hřejícími pochuti-nami, převážně v kapalném stavu, se zde velmi rychle prohřály.   VoK 

Klášter na Pivoni ( tedy alespoň to, co z něho zbylo) sice neobrůstá tr-ním, ale spí. Princ – tedy ten hodně bohatý, se stále nevrací. A proto ( i když Pivoň úředně má na starosti OÚ Mnichov) není tak docela od věci připome-nout několik fakt, které připomínají, že dějiny augustiniánů a jejich kláš-tera na Pivoni úzce souvisejí i s  Poběžovicemi. Už i proto, že je  spojuje potok Pivoňka .  Šestka první V roce 1906 náhle zemřel manžel Micuko, Heinrich Coudenhove Ka-lergi. Spolu s ženou a dětmi měli letní sídlo v bývalém pivoňském klášteře, který se díky Josefu II. proměnil v obyčejný zámek. Pivoň  k ronšperskému  svému panství přikoupil už předchůdce rodu Cou-denhove, Leopold Thun Hohen-stein.  „Moje matka zrušila ronšperskou domácnost a přes léto žila na men-ším zámečku na Pivoni, což bylo původně jedno z augustiniánských opatství zrušených císařem Jsefem II. Měl mnohem krásnější polohu než Ronšperk, na úpatí Šumavy, obklopen rabníky a vysokými jedlo-vými a smrkovými lesy. O prázdni-nách jsme tam žili s matkou a sna-šimi mladšími sourozenci.“ Úryvky 

ze vzpomínek Richarda Coudenho-ve – Kalergi, zakladatele Panevropy. První  kongres Pane-vropy (tehdy bez nacionální přímě-si) se uskutečnil v roce 1926 ve ví-deňském Šchönbrunnu. Šestka druhá V roce 1606 byl ve své cele zastře-len Kašpar Maleisus z Oppolí, před-satvený kláštera. Prsty v této vraž-dě měla prý hlavně protestantka Anna Maxmilána z Oppensdorffu, manželka Petra za Švamberka, kte-ré bylo klášterní panství, vklíněné do panství ronšperského, solí v očích. Šestka třetí Ty jsou vlastně dvě.  Rok 1666 a rok 1686. V tomto období došlo k proměně původně gotického – válkami značně zdevastovaného komplexu v barokně upravený a účelně zařízený celek. Včetně hos-podářského zařízení, které činilo klášter soběstačným a ještě umož-ňovalo, aby mniši podporovali stu-denty, chystající se na různá vyšší učení. Konec pivoňským augustiná-nům přinesl Josef II. , který klášter zrušil.  Přes náboženský fond se pak dostalo „zboží“ do majetku ad-vokáta Stöhra a po jeho smrti k ronšperskému panství.    Marie Špačková 

Ze Závisti bylo nedaleko do drs-ného kraje kolem Grafenriedu, See-gu, Angeru a Haselbergu, které patřily rodině Johanna Franze von Wernera a dnes jsou známé jako zaniklé obce Lučina, Úpor, Pila a Lískovec. Neobyčejně poučné a cenné jsou údaje berního soupisu, nejen pokud se týká vlastní zemědělské půdy, lesů a lad, chovu hospodářských zvířat a robot, ale i podnikání řeme-slnického a obchodního. Největší počet řemeslníků byl pochopitelně v Domažlicích (121) a v Horšov-ském Týně (112). V ostatních měs-tečkách bylo živností podstatně méně, nemluvě o sporadických ře-meslech na vesnicích, kde bylo nej-rozšířenější odborně a technicky náročné řemeslo kovářské nutné pro chod zemědělské práce. Dalším nejčastějším zaměstnáním bylo tkalcovství, zejména v chudých vý-še položených oblastech, V Lučině (Grafenried) bylo 8 tkalců, v sou-sedním Úporu (Anger)7. Vedle jed-nadvaceti tkalců v Domažlicích jich bylo v Pocinovicích 10, Hostouni 8, v Horšovském Týně 9, Poběžovicích 6, v Chudeníně 5, v Chodské Lhotě, Nemanicích a Pláních po čtyřech, po třech v Mrakově, Chodově a Chalupách. Jinak byli po celém Do-mažlicku a v Horšovskotýnsku roz-troušeni v jednotlivých vesnicích po dvou nebo po jednom. Zdaleka však ne ve všech. Co do zpracova-telství vlákna zaujímala ovšem v okrese od r. 1697 - zcela přední místo kdyňská manufaktura na punčochy, v té době v ročním ná-jmu Mauritze Kobolda z Vídně 

(uváděn byl ovšem mezi usedlíky). Nájem obnášel sumu 100 zlatých, čistý zisk nájemce činil polovinu. V manufaktuře pracovalo 10 tovaryšů pletoucích zmíněné punčochy, z nichž si každý ročně vydělal 39 zla-tých. Mimo to manufaktura produ-kovala ještě pytlovinu, jejíž výrobci se nazývali „Peiteltuchmacher" a za svou práci obdrželi mzdu ve výši 31 zlatých. Stejný plat náležel dvěma mykačům vlny. O podobné větší vý-robě punčoch v Klenci je jen struč-ná, blíže neurčující zmínka. Vodní energie poskytovaná prudkými po-toky z horských pásem i přítoky Radbuzy, eventuelně Zubřiny a dal-šími menšími vodními toky, byla podle možností využívána nejen četnými mlýny panskými (často v nájmu), ale i k pohonu pil (ty často spojené se mlýnem) - ve Hvožďa-nech, Bezděkově, Sezemíně, Pile (Seeg), Valtířově a Smolově. Vodní zdroj byl využit i v ojedinělém ha-mru u Klenci - dosud pomístní ná-zev - kde byla i malá vysoká pec s jedním mistrem. Sklářská produkce, třebaže spíše lokálního významu, byla podobně jako na Šumavě a v Bavorském le-se opět závislá na lesním a nerost-ném bohatství (křemen). Na Do-mažlicku byla panská sklárna se sedmi tovaryši v Mýtnici u Nema-nic, také uváděna u Klenci, dále ne-daleko Mýtnice v Lískovci (Haselberg). Zde byl podobně jako v Pile (Seeg) i řezač skla, z čehož vyplývá, že se jednalo o výrobu užitkového tabulkového skla. V Pile rovněž byla sklářská Huť v panské režii s 1 faktorem, 3 tovaryši a de-

seti výrobci růženců (Patermacher). Na poněkud severněji položené Ple-ši byli dva skláři. Průmyslové využití vodního toku potom praktikovaly i tři papírny na říčce Pivoňce - u Šit-boře, Hvoždan a v Poběžovicích.  Vrchnosti - zejména Trau-tmansdorfové, Stadiónové i Zucke-rové, ale i další včetně pivoňských augustiánů - zakládaly četné rybní-ky s chovem ryb, zejména na sever od Radbuzy. Náhon z rybníků byl využíván i mlýny. Především ve vsích na východě okresu, patřících do černínského-chudenického panství, byl koncen-trován chov ovcí - ovčíny byly v Úsilově, Kaničkách, Únějovicích, Sr-bicích, Oprechticích, Kanicích, se stády s více než 200 ovcemi. V těchto i jiných sousedních vsích je uváděn také obecní pastýř a na rozdíl od nepřítomnosti (mimo měs-ta) v jiných vsích kraje, často i šen-kýř či krčmář. Ve vekovských krč-mách i městských hospodách (kterých, ač neuvedeny často jme-novitě, bylo jistě dostatek) se čepo-valo nesporně domažlické, horšov-skotýnské nebo v západní části okresu hostouňské pivo. V Domažli-cích ostatně bylo 152 právovářeč-ných měšťanů, z nichž ovšem jen 24 se sdružovalo v pivovarném bra-trstvu. Zpráva z r. 1722 hovoří o 55 ročních várkách po 16 čtyřvěder-ních sudech (vědro - 56,6 litrů). V horšovotýnském panském pivovaru se ročně uvařilo 1035 2/3 sudu, v Hostouni méně než třetina - 317 1/3 sudu.  PhDr. Jan Vogeltanz 

Poběžovické peklo se opět otevřelo a pekelníci spolu s anděly a Miku-láši se zjevili, aby pomohli rodičům napravit některé nepolepšitelné hříšníky. Těch byly nakonec více než čtyři desítky a tak měli pekelní i nebeští poslové opravdu hodně práce. Zhostili se jí však dobře a tak po jejich návštěvách zůstávaly u svých rodičů jen samé hodné a polepšené děti, které slibovaly, že nebudou zlobit. Uvidíme za rok... 

V nedělní podvečer se v kostele Nanebevzetí Panny Marie v Pobě-žovicích ozvaly dudy, klarinety, housle a basa. Kromě toho i zpěv početného sboru. Vystupoval zde totiž Národopisný soubor z Postře-kova. Téměř osm desítek návštěv-níků provázelo vydatným potles-kem celý hodinový pořad, věnova-ný, jak jinak, vánočnímu tématu. V podání postřekovských muzikan-tů a zpěváků se jednalo o samo-tnou podstatu Vánoc, tedy narození ježíška a putování s dárky do Be-tléma. Pásmo známých i méně zná-mých písní, proložených vtipným textem, předneseným pravou bula-činou, bavilo posluchače přesně hodinu. V části vystoupení účinko-vala i pěvecká drobotina, která na-stoupila v červených bundách a bí-lých kuliších s bambulemi. I při této akci se ukázalo, že posluchači si ke kvalitnímu uměleckému zážitku stále ještě cestu najdou. Vybrané dobrovolné vstupné bude věnová-no poběžovické farnosti. Dík za zprostředkování pěkné-ho uměleckého zážitku patří slečně Dominice Adamcové, vedoucí MKIS Poběžovice, která akci organizova-la.           VoK 
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  Poběžovice:  
leden: 4.1., 18.1. únor: 1.2., 15.2. Ostatní obce:  
leden: 3.1., 17.1., 31.1. únor: 14.2., 28.2. 
UPOZORNĚNÍ 

  Místní poplatek:   za zahrádky je splatný do 31.1.2017. za psy je splatný do 31.3.2017. za odpady je splatný do 30.6.2017. 
 Poplatky se hradí  v pokladně MěÚ Poběžovice nebo převodem na účet měs-ta č.: 0762088379/0800 Jako variabilní symbol uveďte čís-lo popisné své nemovitosti, do sdělení pro příjemce účel platby a za koho je provedena, např.:  Jan Novák, Marie Nováková - poplatek za odpady. 

chu lodi i věže  kryly pouze dřevěné šindele, které podlehly zkáze podstatně rychleji než jiné odolnější krytiny, např. taš-ky, plech, břidlice apod. V tom,  že se objevily plány na vy-budování rozhledny na torzu věže, má autorka také pravdu, ale už pravděpodobně neví, že spolek vzni-kl právě proto, aby tyto plány neby-ly naplněny, ale aby byla provedena  záchrana kostela v co nejvěrnější historické podobě - tedy i s histo-rickou bání ve tvaru cibule - jak píše „s rozkošnou barokní bambulkou“. Na provedení opravy presbytáře a věže kostela, včetně usazení nové  cibulové báně podobné té původní již existují projekty, které zpracova-la projekční kancelář ATELIER SOU-KUP OPL ŠVEHLA s.r.o. v Plzni, s respektem k historické podobě kostela a v souladu s požadavky pa-mátkářů. Tatáž kancelář zpracovala úvodní dokument „Projekt záchrany kultur-ní památky – Kostel sv. Mikuláše v Šit-boři“,  na základě kterého byla záchrana kostela zařazena do „Pro-gramu záchrany architektonického dědictví“ Ministerstva kultury ČR. Na rok 2016 byla přislíbena dotace 700 000.- Kč na první etapu opravy střechy presbytáře. Tato etapa prá-vě probíhá. Doufáme, že i v  roce 2017 bude poskytnuta dotace na dokončení střechy presbytáře a za-hájení opravy věže. 

 Naše záměry by byly pouze planý-mi plány, pokud by nebyly ze strany rady města a především p. starosty Mgr. Říhy podporovány. Naším cí-lem je na záchraně kostela a plnění našich dalších záměrů nadále smys-luplně, rozumně, realisticky a kon-struktivně s vedením města Poběžo-vice spolupracovat.  Pokud mají čtenáři zájem, mohou se více o Spolku Mikuláš, z.s. dozvědět na www.spolekmikulas.cz 
 A jestli si některý z čtenářů chce udělat sváteční procházku, může navštívit hřbitov za kostelem, který začali členové spolku, ale i další obyvatelé Šitboře v letošním roce vlastními silami renovovat. Ještě nejsou udělány všechny plánované úpravy, ale i tak každý návštěvník uvidí velkou změnu způsobe-nou  odstraněním náletových dřevin z plochy hřbitova, kterému „vévodí“ ústřední  nově  opravený  velký ka-menný kříž obětem I. světové války,  doplněný v sousedství několika de-sítkami znovu postavených náhrob-ků se zrenovovanými nalezený-mi křížky či jejich torzy.  Ivo Dubský,  místopředseda Spolku Mikuláš 

dokončení ze str. 1. 

  Čas rychle ubíhá, ale bolest v našich srdcích  je stále stejně hluboká.  

 Dne 8. prosince 2016 uplynuly 2 roky,  co nás opustila paní  Zdeňka Buršíková z Poběžovic.           
    Stále vzpomíná manžel, syn a dcera s rodinou  a ostatní příbuzní. 

  Dne 20. prosince 2016 uplynul 1 rok, kdy nás  navždy opustil  pan 
Pavel Nosek promovaný geolog.        
 
 
 
  
  

 Vzpomínají  manželka Vlasta a děti Pavel a Radka s rodinami. Kdo jste ho znali,  vzpomeňte s námi. 

Ve čtvrtek, 24.listopadu, přijel do naší školy pan Pavel Wolejník ze vzdělávací a zážitkové společnosti Falcopredonum v Krušných horách a společně s ním Mia, osmiměsíční ochočené mládě lišky obecné. Výu-kový program proběhl ve třídě hudební výchovy. Zúčastnili se ho žáci první třídy, druhých tříd, pá-té a osmé třídy a přišly také děti z mateřské školy. Žáci se dozvě-děli o životě divokých lišek v sou-vislosti s vlivem člověka na kraji-nu. Mia je na děti zvyklá, volně mezi nimi běhala a mohly si ji ta-ké pohladit. Je očkovaná a pravi-delné veterinární prohlídky vylu-čují jakékoli onemocnění. Mia se dětem moc líbila. Pan 

Wolejník měl připravené velmi zají-mavé povídání, nejen o liškách, do-plněné hádankami a drobnými úko-ly, které děti bavily. Společnost Falcopredonum se síd-lem v Litvínově působí v Krušných 

horách od roku 2010 a zabývá se nejen aktivní ochranou přírody, ale také nabízí školám vzdělávací pro-gramy se snahou vzbudit v žácích zájem o naši přírodu. V loňském školním roce se naši druháčci zapoji-li do soutěže Lovci nebes. Na-vštívili oboru v Otově a přines-li  zvířátkům dárky v podobě zrn kukuřice, pšenice, dále jablíčka, kaštany, bukvice, rohlíky a šípky. Společnost organizuje také poby-ty v Krušných horách. Tam se děti seznámí nejen s přírodou a historií Krušných hor, ale dozvědí se mnoho o dravcích a sovách, kteří zde žijí.  Převzato z webu školy 

I  N  Z  E  R  Á  T HLEDÁM PRO VÁŽNÉ SEZNÁMENÍ, SPOLEČNÝ RODINNÝ ŽIVOT  OSAMĚLOU ŽENU. VĚK, VZHLED, POSTAVA, BYDLIŠTĚ A MAJETEK NENÍ PRO MNE ROZHODUJÍCÍ. NABÍZÍM LÁSKU, VĚRNOST, OPORU. JSEM SŠ 57/170, ŠTÍHLÉ POSTAVY, S DELŠÍMI VLASY A KNÍREM, NEKUŘÁK A ABSTINENT, ROZVEDENÝ.  TELEFON-SMS: 705 404 111. 

Ranní rozvoz novin 
Líbilo by se Vám mít nenáročnou práci a pracovat jen 
cca 3 hodiny denně? 
Chcete brázdit prázdné silnice a užívat si jízdu bez kolon 
(5:00-7:30 h) od pondělí do soboty? 

Rozvážejte s námi noviny p ředplatitel ům v 
Poběžovicích. 

BRIGÁDA 

Proč si vybrat nás? 
Neztratíte celý den, už v 8 ráno budete mít práci hotovou. 
Získáte u nás možnost dlouhodobé spolupráce. 
Když Vás to bude bavit, můžete u nás pracovat nastálo 
třeba i na jiné pozici. 

Burešová Daniela  - vedoucí oddělení 
Pište: strakosova.simona@cpost.cz 
Volejte: 605220107 

MěÚ Poběžovice bude v měsíci prosinci  otevřen pro veřejnost do 23.12.2016 do 11.00 hodin. 

 Mezi vánočními svátky  a Novým rokem bude  otevřeno pouze pro platby do pokladny ve středu  28.12.2016  od 8.00 do 15.00 h. 
  * * * V případě akutní platby v době uzavření MěÚ Pobě-žovice využijte možnost bezhotovostního převodu na účet města č. 0762088379/0800. Do zprávy pro příjemce uveďte jméno plátce  a účel platby. 

Fa Renata Tunová  přijme do HPP (případně na  dohodu-studentky)  obsluhu čerpací stanice  EO Poběžovice.  Požadavky:  komunikativnost pracovitost, příjemné vystupování. Bližší informace na čísle: 724 382 635, 724 259 489 e mail: tunar1964@gmail.com 

Vážení čtenáři zpravodaje, ná-vštěvníci kulturních akcí, občané města. Přeji Vám krásné prožití vánočních svátků a do Nového roku 2017 pevné zdraví, hodně štěstí, radosti, spokojenosti a osobních a pracovních úspěchů.          Dominika Adamcová Vedoucí MKIS Poběžovice 

  Dne 24.12.2016 uplyne 16 let, kdy nás opustil pan Ladislav Novotný z Poběžovic.            
 Stále vzpomínají  manželka,   dcery Simona a Romana a vnučka Dominika. 


